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Valmistelija hallintojohtaja Rauno Piippo (p. 044-497 0003): 

 
Pohjois-Pohjanmaan hyvinvointialueen (myöhemmin Pohde) ja kunnan 
edustajien kesken on vuoden 2023 alussa käyty neuvottelua kunnan ICT-
keskuksen palvelujen määräaikaisesta käyttämisestä kunnassa olevien 
hyvinvointialueen yksiköiden tarpeiden osalta. Neuvotteluissa on sovittu 
kunnalle maksettavien korvausten yleisperiaaatteista, sisällöstä sekä 
erillis-/lisätehtävien tuntiveloitusperusteesta vuonna 2023. 
 
Sopimusta em. neuvottelujen perusteella ei ole tehty, mutta 
hyvinvointialueen puolelta on ilmoitettu, että kunta voi laskuttaa 
valmistellun sopimuksen mukaisesti kuluja hyvinvointialueelta. Tältä 
pohjalta on konsernipalvelujen toimialajohtaja päättänyt 
(5.5.2023/yleispäätös1 §) kunnan ICT-keskuksen palvelumaksuista 
vuodelle 2023 [erillinen liite]. Lisäksi on päätetty erillis-/lisätehtävien 
työtuntiveloitushinnaksi 50 euroa. Hintoihin on lisätty arvonlisävero.  
 
Pohteen puolelta on syksyllä 2023 ilmoitettu, että kunnan ja Pohteen 
välisestä palvelusta tulee tehdä sopimus. Pohteen Ilmoituksen pohjalta on 
aiemmin laadittu sopimusluonnos käyty läpi kunnan ICT-keskuksen 
kanssa. Hinnat sopimukseen on tarkistettu vuodelle 2024 siten, että näihin 
on tehty 5 %:n korotukset vuoden 2023 hinnoista.   
 
Toimivalta asiassa on kunnanhallituksella, koska kyseessä on kunnan ja 
hyvinvointialueen välinen sopimus. 
 
Sopimuksen perusteella on vuoden 2024 talousarvioon hyväksytty 
lisähenkilön palkkaus ICT-keskukseen sekä tuloina sopimuksen mukaiset 
maksut Pohteelta.   
 

Esittelijä kunnanjohtaja Kimmo Hinno 
 

Päätösesitys Kunnanhallitus hyväksyy liitteenä olevan kunnan Pohjois-Pohjanmaan 
hyvinvointialueen (Pohteen)välisen sopimuksen IT-palveluista 1.1.2024 
lukien. Sopimuksen liitteenä on sovellettava hinnasto vuodelle 2024 (alv 0 
%).   
 
Sopimus on voimassa siihen saakka kunnes laitehallinta osalta saadaan 
siirretyksi Pohteelle.  
 
Mikäli sopimuksen jatkolle vuodelle 2025 on tarvetta, valtuuttaa 
kunnanhallitus hallintojohtajan päätöksellään hyväksymään sopimuksen 
jatkon. 
 

Käsittely Merkittiin pöytäkirjaan, että kunnanhallituksen toinen varapuheenjohtaja 
Anu Plaketti ilmoitti olevansa esteellinen asian kohdalla ja poistui 
kokouksesta klo 19.36 Esteellisyysperusteena mukana olo asian 
käsittelyssä aluehallituksessa.  

 
Hallintojohtaja selosti asiaa kunnanhalltukselle kokouksessa.  

 
Päätös Kunnanhallitus hyväksyi kunnanjohtajan esityksen. 



 
_______________   
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että asiakohdan päätöksenteon jälkeen klo 19.41 
esteellisenä kokouksesta poistunut Plaketti palasi kokoukseen.  
 
_______________ 


